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Algemene Ledenvergadering 2023 
11 april 2023 
 
Aanwezige bestuursleden 
Sipko Sipkens, Wim Rutjens, Jos van der Laan, Nico Roos, Tim van Hamersveld, Martijn van Wijk, 
Maurits Vermeulen, Dennis van Kampen 
 
Afwezige bestuursleden 
Koos van Wijk (ziek) 
 
Notulist 
Roy Schenk (vrijwilliger) 
 
Aanwezige leden 
Er zijn vanavond ca. 40 leden aanwezig. Er ligt een presentielijst bij de entree waar alle 
aanwezigen hun naam, e-mailadres en handtekening op hebben gezet. De secretaris voegt deze 
lijsten toe aan zijn administratie. 
 
Afwezige leden 
Freek van Staalduinen, Dennis Rodenburg. Rick Kaptein, Gosse de Vries, Herman Wijnhoven,  
G.M. van Vliet 
 

Opening 
voorzitter Sipko Sipkens 
Sipko heet iedereen van harte welkom. We zijn erg blij dat we vanavond bij de OSB terecht kunnen 
en fijn om te zien dat er zoveel mensen aanwezig zijn. Sipko wil vanavond een keer anders 
beginnen dan normaal. Hij verteld over de werkzaamheden van het bestuur, dat zich enorm inzet 
voor de vereniging. Het bestuur bestaat uit 10 mensen. We komen 8x per jaar samen voor 
bestuursvergaderingen, waar actuele zaken worden besproken. Zo hebben we afgelopen week de 
ALV voorbereid, en voor de volgende vergadering staat het huishoudelijk reglement op de agenda. 
Daarvoor hebben we een jurist van Sportvisserij Nederland ingeschakeld. Ook zetten we ons in 
voor herstelwerkzaamheden aan het water, wordt in- en uitgaande post besproken, gaan we naar 
andere bijeenkomsten, beantwoorden we vragen van leden en werken we aan het boekje. En dan 
natuurlijk de controleurs Koos en Mateusz niet te vergeten! Verder hebben we regelmatig 
overlegmomenten met andere verenigingen. En natuurlijk zijn we druk bezig met de witvisput en de 
karper- en witviscommissie. Daarnaast zijn we dankbaar met onze vrijwilligers die bijvoorbeeld 
helpen met de jeugdwedstrijden. We zijn een bloeiende vereniging en dat kan alleen met een goed 
bestuur en een enthousiaste groep vrijwilligers! De voorzitter is daar erg trots op, want dat is niet 
vanzelfsprekend.  
 
Sipko spreek een speciaal wordt van dank uit aan Wim Rutjens. De secretaris is een 
bestuursfunctie die het meeste werk doet. Wim zorgt er bijvoorbeeld altijd voor dat alles netjes 
wordt uitgewerkt en hij onderhoudt de contacten met de Gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Koos, 
Wim en Sipko houden ongeveer 5x per jaar overleg met de Gemeente. Daardoor zijn er nieuwe 
parkeerplaatsen op de Boerderijweg gerealiseerd en is er beschoeiing vernieuwd. Daarnaast 
hebben we goed contact met Sportvisserij Nederland, waarmee we eens per jaar in gesprek gaan 
in Leiden. Ook bezoeken we eens per jaar hun ALV in Noord Brabant. 
 

Vaststelling agenda  
secretaris Wim Rutjens 
Naast de vastgestelde agenda vraagt Wim Rutjens namens het bestuur of er nog extra 
agendapunten zijn die vanavond besproken moeten worden. Vanuit het bestuur zal er gesproken 
worden over loodvrij vissen. Een van de aanwezige leden geeft aan het te willen hebben over de 
Nico Eppingplas. 
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Notulen ALV 2022. 
secretaris Wim Rutjens 
De notulen van de alternatieve Algemene Ledenvergadering van vorig jaar zijn goedgekeurd. Er 
zijn geen op- of aanmerkingen. 
 

Witvisput 
Vorig jaar is besproken dat we in de witvisput palen zouden gaan weghalen en dat er nieuwe palen 
geslagen zullen worden.  Dat is erg veel werk geweest, ook om wilgentakken bij elkaar te zoeken 
die er tussen gevlochten moeten worden. 20/21/22 april project afronden. Verzoek aan jullie of er 
mensen zijn die ons willen helpen. Anders komt het weer aan op het bestuur, we kunnen heel veel 
hulp gebruiken. Pontons gehuurd zodat we niet tot ons middel in de plas hoeven te staan. Straks 
opgeven bij Wim. 
 
Wordt laatste tijd weinig gevangen. Veel brasem maar weinig karper. Tim verwacht dat het te 
maken heeft met de kou. Achterin de zaal vangt iemand regelmatig een karper, maar hoofdzakelijk 
brasem.  
Ander persoon: op het moment dat vis uitgezet is zijn ze makkelijk te vangen. Nu een jaar verder 
maar ze doen niets. 
Over het terrein zelf; illegale schapenboer komt er nu niet meer. Komt een pad naar de overkant 
zodat ook daar makkelijk gevist kan worden. Boomschors aangevraagd, Edwin van Rooijen regelt 
een klein shovel machientje. Reactie Bertus uit de zaal; boomschors gaat maar anderhalf jaar mee. 
Moeilijk om ander hout te krijgen, wordt via de gemeente geregeld.  
Vraag uit de zaal. Pad aan de overkant, is dat ook te bereiken voor mensen die minder goed te 
been zijn. Sipko: is erg drassig en moeilijk te bereiken. Proberen houtsnippers, maar vermoeden we 
niet. Idee om minder valide stek te maken, voor mensen die een kaart hebben. Zodat die mensen 
daar ook een plekje hebben. Sipko heeft vernomen dat kanten minder worden. Elvis, klopt, veel 
verzakkingen, weet niet hoe het komt. Zeker de middelste stek is een groot stuk uitgebroken. Wordt 
aan de onderkant weggeslagen. Sipko gaat bij de gemeente vragen of ze daar iets aan kunnen 
doen, ook de minder valide stek. 
Tweede vraag uit publiek, fijn om te zien dat vereniging zo bloeiend is. Regels ingevoerd om 
uitgescheurde bekken bij de vissen tegen te gaan. Zelf beheerder geweest op groot Frans 
betaalwater. Iedereen heeft weleens met een stanleymes gesneden. Feedervissers vissen met 
haakmaat 12/18, snijdt vele malen makkelijker met feederhengel als karperhengel met maat 4/6/8. 
Uit welk onderzoek zijn de regels bepaald? Vorig jaar discussie ook gehad. Niet meer met 
gevlochten lijn vissen, weerhaakloos, zware kaperhengels. Ervaring betaalwater Frankrijk; allemaal 
overgeschakeld naar mini barbles. Kleine witvishaakjes snijden makkelijker door vlees heen. Als 
karpervisser verstand gebruikt slaat hij helemaal niet aan. Vis haakt zichzelf. Feedervisser niet. 
Elvis snapt inscheurverhaal, maar komt niet voor bij normale method en 4 inch onderlijntjes. 
Publiek: karpervisser zijn de boosdoener. Elvis; is zo niet bedoeld. Sipko: punt dat altijd terugkomt. 
Meeste mensen vissen met method. 
Beginnend visser; wat moet ik doen? Geen idee welke haak, wie verteld mij wat het juiste is? Gaat 
Sipko regelen. Nico: minimaal 10 verschillende meningen. Uitgaan van je eigen gevoel. 
Tim: gaan we van Eric herzien of nog een keer bespreken? Tim vind dat hij gelijk heeft. Jeugdlid 
niet verplichten om feederhengel aan te schaffen.  
Advies: alle karper eruit en kruiskarper voor terug. Blijven klein. Negatieve reacties uit de zaal. En 
bestuur is niet in voor kruiskarpers  
 

Jaarverslag 2022 
secretaris Wim Rutjens 
Jaar 2022 ligt enkele maanden achter ons. Veel gebeurd. 1100 leden, 1456 leden eind van het jaar. 
450 mensen die hebben geen automatische machtigingen afgegeven. 8x vergadering, controle en 
handhaving visserijwet, boeiende en leerzame avond. Hartelijk dank aan Kraan en Roos voor het 
gebruik van de kantine voor het houden van bestuursvergaderingen. Ook OSB bedankt voor het 
beschikbaar stellen van de kantine voor onze ALV. Meerdere malen overleg gemeente. 22 nieuwe 
parkeerplekken. Epping plas in 2 vakken delen, schuilplaatsen voor vissen maken. Bomen geplant 
bij Nico Epping plas en aan de Boerderijweg. Onderzoeken om visparels te creëren in Bodegraven 
Noord. Plant- en algengroei, viswater voor de jeugd. Hoefslag en Burg. Dobben Bruin straat. Water 
aan de Burg Le Coultrestraat onderzocht, ook vijver aan de Vrije Nesse wordt bekeken. 
Witviscommissie enquête, 1200 leden hebben formulier gekregen, 147 reacties, 109 mensen 



 
 

Pagina 3 van 4 

 

wilden geen wedstrijden, de rest wel. Uitslag staat op de website. De vereniging beschikt over een 
Samenvissen coach, met hulp van vrijwilligers gevist met kinderen van het Tuinhuis en 2 maal met 
bewoners van Zorginstelling Vijverhof. De winnaars van de viswedstrijden afgelopen jaar worden 
genoemd. Helaas heeft commissie besloten zaterdag te annuleren door te weinig animo. Door 
bestuur is veel werk verricht. De secretaris bedankte alle leden en vrijwilligers voor hun inzet en 
beschikbaar stellen van hun vrije tijd. En wenst iedereen  een voorspoedig en gezond 2023 toe met 
mooie vangsten. 
 

Financieel jaarverslag 2022 
penningmeester Jos van der Laan 
Zoals gebruikelijk Arne Rietveld geholpen met controle boeken. Gezonde vereniging, stabiel 
gebleven. Contributieverhoging heeft ervoor gezorgd dat we investeringen kunnen doen. 
Geadviseerd om eens te kijken naar de begroting. Staat al 4 jaar veel geld op de spaarrekening, 
idee om eens te kijken wat we daar mee kunnen doen. Dank ook aan de kascommissie, Freek van 
Staalduinen en Dennis Rodenburg konden er vanavond helaas niet bij zijn. 
 

Benoeming kascommissie 2023 
voorzitter Sipko Sipkens 
De kascommissie van 2023 zal bestaan uit Freek van Staalduinen en Willem Goudkuil.  
 
 

Bestuursverkiezingen 2023 
voorzitter Sipko Sipkens 
Aftredend zijn: Wim, Maurits, Nico (allen herkiesbaar). Iedereen blijft aan, 1 functie vacant. Eric 
Verhiest heeft zich beschikbaar gesteld. Iedereen akkoord, wordt welkom geheten. 
 

Prijsuitreiking 
Tim van Hamersveld 
Afgelopen jaar wintercompetitie karper. 10 koppels, van oktober tot april. Niet slecht gevangen, met 
een paar uitschieters. In totaal 345 kilo karper gevangen. 
 
3e prijs Jessica en Raymond - 44,3kg 
2e prijs Tim en Robert - 51,6kg 
1e prijs Rolf en Boyd - 91kg 
 

Loodvrij vissen 
2027 gaan we loodvrij vissen volgens de agenda van SVN. Tim wil discussie opwekken, wanneer 
gaan wij eraan beginnen? 

- Zo laat mogelijk, is nog nergens verkrijgbaar 

- Loodvrij pakket aangevraagd bij federatie Zuidwest NLD? Hebben wij nog niet gedaan. Kan bij 
Kees de Haan, belangenbehartiger. Aangeven hoeveel vissers je hebt, dan krijg je gewichten om 
mensen kennis te laten maken.  

Wanneer gaan we handhaven? We ontkomen er niet aan 

- Elvis: voor de karpervisserij wordt veel ontwikkeld, maar niet voor het witvissen.  

- Idee om een omruilactie te organiseren, lood omruilen voor steen.  
Partij v d Dieren probeert overal voet aan wal te krijgen. Als wij als sportvisser niet voor kiezen om 
hieraan mee te doen kunnen we over 10 jaar niet meer vissen. Nu voor kiezen om loodvrij te 
vissen, diervriendelijk te vissen. Hoe eerder dat wij daar zelf wat aan doen, hij groter de kans dat wij 
niet te maken krijgen met partij v d dieren. Je zal er nooit van af zijn, maar we moeten wel iets doen 
om ze een stap voor te zijn. 
Tim: er zijn nu al 10 verenigingen waar loodvrij is verplicht.  
Wie gaat dat controleren?  
Boyd: inruilactie via SVN, handreiking GroenLinks, vanuit overkoepelend orgaan SVN zou een 
mooie middenweg zijn 
Tim: beginnen met alleen wedstrijden loodvrij maken 
Nico: voorstellen om per januari 2025 loodvrij te vissen. We brengen het in stemming. UNANIEM 
AANGENOMEN. We gaan bij SVN na hoe we dit aan kunnen pakken? 
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Rondvraag 
- Brief: spoorbrug bij De Deel, kan niet gevist worden omdat het dichtgroeit met plompenblad. Kan 

daar iets aan gebeuren? Hebben we het over gehad in de vergadering. Heeft te maken met het 
waterschap, daar mogen wij helaas niet veel aan doen. In het verleden de harkboot losgelaten, 
mogen we daar niet doen. Wat we daar wel kunnen doen is dat we planten zelf wegsnijden. Maar 
dat moet in overleg met de gemeente. Graskarpers zijn geen optie. Zonde van het water. In 
overleg met de gemeente zelf snijden. Is onderhoud bij de gemeente. 

- Eric: wat is de overweging van de vereniging om geen enkel water in te brengen bij de federatie? 
Als je maar klein deel inbrengt kun je aanspraak maken op subsidies. Bang dat ledenaantal 
drastisch zal gaan dalen. Het is maar een klein dorpje, ons water en niet van Jan en Alleman. 
Deze discussie gaan we later verder voeren 

- Parkeerbeleid industrieterrein? Op dit moment helemaal van de baan. Koos en Sipko 
verschillende keren mee bezig geweest. Zouden parkeervergunningen krijgen, andere bedrijven 
waren het daar niet mee eens. Is op dit moment geen optie meer. Je kunt nu je auto neerzetten 
waar je wil (niet op het fietspad uiteraard). 

- Water in Weideveld? Wordt allemaal van de Bodegraafse Hengelsport Vereniging, mag je 
gewoon vissen maar niet nachts 

- Bertus: sproeier neerzetten? Bedrijf uit Duitsland, sproeier op zonnepanelen. Als we bezig zijn 
met de takken dan moet het vastgemaakt worden aan de palen. Geen elektriciteitspunt. In de 
zomermaanden het water beluchten. Komt helemaal goed. 

 

Sluiting 
voorzitter Sipko Sipkens 
Voordat we beginnen met de verloting iedereen bedanken, OSB en vrijwilligers bedanken. Blij met 
de opkomst van vanavond. Roy bedankt voor het maken van de notulen. 
 
 
 
 
Handtekening voorzitter    Handtekening secretaris 
 
 
 
 
Sipko Sipkens      Wim Rutjens 
 


